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برگزاری جلسه بررسی مشكلات و معضلات ناوگان اتوبوسرانی شهرداری اندیشه 
مدیر عامل سازمان مدیریت حمل ونقل عمومی شهرداری اندیشه خبر داد:

امتیاز - علی کیوانی  - اندیشه ، طی جلسه ای به ریاست 
مدیر عامل ســازمان مدیریت حمل و نقل شهرداری اندیشه و با 
حضور کارشناسان این سازمان و بهره برداران ناوگان اتوبوسرانی 
این شــهر مهمترین مشکلات و مســائل حمل و نقل عمومی در 

شهر اندیشه مورد بررسی و تبادل نظر قرار گرفت . 
مدیر عامل سازمان مدیریت حمل ونقل عمومی شهرداری اندیشه 

در این جلســه ضمن تقدیر از زحمات بهره برداران به عنوان خط 
مقــدم حمل و نقل عمومی گفــت : صبر و حوصله و تحمل بهره 
برداران در خدمت رسانی به مردم با حجم زیاد رفت و آمد از شهر 
اندیشه به شهرهای همجوار بویژه تهران قابل تقدیر است چراکه 
در شــب و روز با وجدان بیدار و تلاش مداوم باعث رضایتمندی 
شهروندان هستند.  نوری اصل در ادامه افزود : مجموعه مدیریت 

شهری اندیشه در راستای حمایت از بهره برداران مبلغ ١٠ میلیون 
تومــان یارانه حمایتی به همراه ٢٠ لیتر ضدیخ رایگان را برای هر 
دســتگاه اتوبوس اختصاص داده اســت تا توانسته باشد در جهت 
قدردانی از بهره برداران اتوبوسها گامی تشویقی را بپیماید و ما نیز 
در این ســازمان  تمام توان خود را برای مرتفع نمودن مشکلات 

به کار خواهیم برد.

شهرستان
اخبار کوتاه 

امتیاز- بهادری- با توســعه و بهینه ســازی 
خطــوط فراوری ســرد ســرباره فــولاد مبارکه، 
ازاین پــس می تــوان از مصالح ســرباره ای فولاد 
مبارکــه در پروژه های عمرانی داخــل و خارج از 
شــرکت فولاد مبارکه به جای اســتفاده از مصالح 
طبیعــی کــه تخریــب محیط زیســت و صرف 

هزینه های زیادی را در پی دارد، استفاده کرد.
رئیس امور پســماند فولاد مبارکــه ضمن تأیید 
این خبر و با اشــاره به توانمنــدی این واحد برای 
تأمین نیازهای عمرانی شــرکت و سایر نهادها و 
ســازمان های بیرونی از محل سرباره های موجود 
گفــت: بر اســاس نتایــج حاصــل از آزمایش ها 
و تحقیقــات تخصصــی انجام شــده درخصوص 
ســرباره های فولاد مبارکه توسط مرکز تحقیقات 
راه، مســکن و شهرســازی، مصالح سرباره ای در 
ردیف فهرســت بهای واحد پایه رشته راه، راه آهن 
و باند فرودگاه جهت استفاده در اساس و زیراساس 
راه قرار گرفته است. ازاین رو پیمانکاران راه سازی 
می توانند بر اساس دستورالعمل های تدوین شده آن 
مرکز، به جای مصالح طبیعی از مصالح ســرباره ای 

نیز در پروژه های مرتبط استفاده کنند.
غیاثوند در ادامــه عنوان کرد: این موضوع علاوه 
بر ایجاد ظرفیت اســتفاده از مصالح سرباره ای در 
سطح کشــور، فرصت مناسبی را در داخل شرکت 
فولاد مبارکه برای به کارگیری مصالح ســرباره ای 
در پروژه های راه و سایر پروژه های عمرانی شرکت 

ایجــاد کرده اســت؛ بنابراین با توجه به وســعت 
پروژه هــای توســعه کنونی داخلی، بــا تمهیدات 
اندیشیده شــده و حمایت و دســتور مدیریت ارشد 
شرکت، اســتفاده از این مصالح به جای استفاده از 

مصالح طبیعی در دستور کار قرار گرفت،
وی با بیان اینکه طی سال های اخیر 6٠٠ هزار 
تن از این مصالح در پروژه هایی نظیر زیرســازی 
انبارش گندله و آهن اســفنجی،  محوطه هــای 

تختال و خرســک، انبارهای روباز توســعه نورد 
گرم ٢ و ســایر پروژه های داخلی اســتفاده شده 
اســت، ادامــه داد: در پی تقاضــای واحدهای 
این مصالح، پیش بینی  به کارگیری  برای  مختلف 
می شود این رقم طی یک سال آینده به بیش از 

یابد. افزایش  تن  یک میلیون 
رئیــس امور پســماند فولاد مبارکــه در ادامه 
ســرباره ها را ناشــی از فرایند تولیــد در فولاد 

مبارکــه دانســت و گفت: در راســتای مدیریت 
بهینه پســماند و تأمین فضــای مطمئن و دائم 
انباشــت، لازم اســت همواره بخش متناسبی از 
ســرباره تولیدی به روش هــای مختلف بازیافت 
و در پروژه هــای مرتبط به ویــژه در پروژه های 

گردد. استفاده  عمرانی 
وی در تشــریح مطالعات و نهایی شــدن پروژه 
امکان بهره گیری سرباره ها در پروژه های عمرانی 

خاطرنشان کرد: این واحد همگام با اقدامات سایر 
کارخانه های مشــابه خارجی، در ســال ١4٠٠ با 
همکاری مرکز تحقیقات شرکت فولاد مبارکه و از 
طریق »مرکز تحقیقات راه مسکن و شهرسازی« 
قــراردادی را با عنوان »مطالعات امکان ســنجی 
استفاده از مصالح سرباره EAF فولاد مبارکه در 
پروژه های عمرانی شــامل خاک ریزهای مهندسی 
)اســاس و زیراساس راه، بالاســت و زیربالاست 
راه آهن، روسازی آســفالتی و بتنی و انواع قطعات 
پیش ســاخته بتنی(« را منعقد ســاخته که با نتایج 
حاصل شــده از این پروژه تحقیقاتی-کاربردی، در 
آینــده نزدیک و پــس از طــی روال قانونی ثبت 
اســتفاده از این مصالح در نشــریات لازم الاجرای 
کشــور، ظرفیت به کارگیری بیشتر این مصالح در 

سایر مصارف عمرانی نیز عملیاتی خواهد شد.
 غیاثوند در بخش پایانی ســخنان خود، مدیریت 
بهینه پســماند، تبدیل تهدید انباشــت ســرباره 
بــه فرصــت، صرفه جویی اقتصــادی، حفاظت از 
محیط زیســت و منابع طبیعی، بازگشــت بخشی 
از ســرمایه ســازمان و پشــتیبانی از فرایند تولید 
را مهم ترین دســتاوردهای حاصــل از این پروژه 
عنوان و خاطرنشــان کرد: واحدهــای متقاضی، 
به ویژه واحدهای توســعه، می توانند پس از انجام 
بررسی های فنی و در صورت نیاز به استفاده از این 
مصالح در پروژه های خود، طی هماهنگی با واحد 

امور پسماند، در این زمینه اقدام کنند.

 حضور فعال آبفای استان اصفهان 
در هجدهمین نمایشگاه صنعت آب

امتیــاز- بهادری -  انجام نظر ســنجی از هجدهمین 
نمایشگاه »صنعت آب و تأسیسات آب و فاضلاب ایران« را 
عهده دار شــد. این نظر سنجی از  حاضرین در نشست های 
تخصصــی، خبــری، کارگاه هــای آموزشــی  و همچنین 
بازدیدکنندگان از نمایشــگاه صورت گرفت، همچنین کلیپ 
های تهیه شده در خصوص طرح ملی جهاد آبرسانی ساخته 
آبفای استان اصفهان از غرفه شرکت مهندسی آبفای کشور 
پخــش گردید. معاون بهره برداری و توســعه آب ، معاون 
منابع انســانی و تحقیقات و مدیــر روابط عمومی به همراه  
جمعی از مدیران و کارکنان شــرکت آب وفاضلاب استان 
اصفهان  از هجدهمین نمایشــگاه بین المللی »صنعت آب و 
تأسیســات آب و فاضلاب ایــران« بازدید کردند و در آیین 
افتتاحیه این نمایشــگاه از یکی از مشــترکین کم مصرف 
اصفهانــی تقدیر به عمــل آمد. گفتنی اســت هجدهمین 
نمایشــگاه بین المللی صنعت آب و فاضلاب  در فضایی به 
وسعت ١۷ هزار مترمربع با حضور  ١6۹  شرکت داخلی و 6 
شــرکت  خارجی ، در محل دائمی نمایشگاه های بین المللی 
تهران برپا شــد و شــرکت های فناور و دانش بنیان نیز در 
حــوزه آب و فاضلاب و تأسیســات مرتبط بــا آن به ارائه 

محصولات تولیدی خود اقدام نمودند.

پیگیری مطالبات و مشکلات مردمی 
گرگان توسط کاروان خدمت مرکز استان

کاروان خدمت مرکزاستان گلستان که مدیران ونمایندگان 
دســتگاه های اجرایی حضورداشــتند پیگیــری مطالبات و 
مشــکلات مردمــی شهرســتان گــرگان بودند.همزمان با 
سالروزحماســه ۹ دی ، کاروان خدمت شهرستان گرگان  در 
محل مصلی نمازجمعه حضور یافته و درخواســتها ومســائل 
نمازگزاران را مورد بررسی و پیگیری قراردادند.درهمین رابطه 
علی طالبی مدیرعامل شرکت گاز استان گلستان نیزکه جهت 
حضور در تجمع حماسه نهم دی و اقامه نماز جمعه درمصلی 
وحدت گرگان حضوریافته بود، ضمن سرکشــی ازمیزخدمت 
اداره گاز گرگان و عرض خدا قوت  به همکاران ، در راستای 
مسئولیت اجتماعی به ســئوالات و درخواست های تعدادی 
از نمازگزاران و شــهروندان گرامی  پاسخ دادند.دراین برنامه 
همچنین نمایندگان اداره گاز گرگان نیزضمن شــنود مسائل 
ومشــکلات مردمی درحوزه گاز، موارد مطرح شده را را مورد 

بررسی و پیگیری قرار دادند.

با حضور مشاور فرهنگی مدیرعامل و رئیس ستاد اقامه 
نماز و امور روحانیون شرکت ملی نفت ایران؛

نشست شورای فرهنگی شرکت ملی 
حفاری ایران برگزار شد

نشست شورای فرهنگی شرکت ملی حفاری ایران با حضور 
حجت الاســلام والمسلمین محســن اداوی مشاور فرهنگی 
مدیرعامل و رئیس ســتاد اقامه نماز و امور روحانیون شرکت 

ملی نفت ایران برگزار شد. 
دکتر حمیدرضا گلپایگانی مدیرعامل در این نشست که مدیر 
منابع انســانی، اعضای شورای فرهنگی و تعدادی از رؤسا و 
مســئولان بخش های ستادی حضور داشتند، درباره نقش و 
جایگاه محوری شرکت در فرآیند تولید نفت و گاز توضیحاتی 
ارائه و فعالیت های این ســازمان در راستای مسئولیت های 
اجتماعی و فرهنگی را تشریح کرد.  وی در همین ارتباط به 
مشــارکت شرکت در برنامه های ســتاد اربعین صنعت نفت 
جنوب و همکاری مســتمر با ستاد اربعین استان خوزستان و 
دستگاه های اجرایی در تامین نیازها و ایجاد زیر ساخت ها و 
برپایی موکب و فضاهای فرهنگی، اردوهای زیارتی، تجلیل 
از مدال آوران و قهرمانان ورزشــی، دیــدار با خانواده های 
شهدای دوران دفاع مقدس و مدافعان حرم و کارکنان حادثه 
دیده و تشــییع و خاکسپاری با شــکوه شهید گمنام در ستاد 
مرکزی این شــرکت اشاره داشــت  و گفت: اجرا و برگزاری 
برنامــه های فرهنگــی در بخش های عملیاتی و ســتادی 
شرکت در دســتور کار این مجموعه و شورای فرهنگی قرار 
دارد.  در ادامه حجت الاســلام والمسلمین اداوی با قدردانی 
از اقدامات و زحمات شــورای فرهنگی شرکت ملی حفاری 
ایران به تشرح وظایف، ترویج و تبیین فرهنگ اسلامی میان 
کارکنان شرکت ملی نفت ایران و شرکت های زیرمجموعه 
پرداخت. وی با اشــاره به اهمیت و ضــرورت تدوین برنامه 
های فرهنگی، اظهار کرد: مدیران شــرکت ها باید با اهتمام  
به برنامه های فرهنگی همسو با انجام وظایف ذاتی و تعریف 
شــده در حوزه هــای عملیاتی بخش هــای فرهنگی را نیز 

تقویت نمایند. 

همراهی فرماندر آق قلا با اداره گاز 
در راستای پایش و نحوه مدیریت 

مصرف ادارات شهرستان 
سلیمان هاشمیفرماندار آق قلا به همراه محمد عرب رئیس 
اداره گازشهرستان با هدف پایش انرژی از نحوه مصرف گاز 
ادارات و دســتگاه های اجرایی شهرستان بازدید نمودند. به 
گزارش روابط عمومی شــرکت گاز اســتان گلستان ، محمد 
عــرب رئیس اداره گاز آق قــلا در این ارتباط گفت: با وجود  
ســرد شدن هوا و افزایش حجم مصرف گاز حسب بخشنامه 
صرفــه جویی و مصــرف بهینه گاز ادارات از ســوی هیات 
وزیران ،اهمیت موضوع طی جلســات مرتبط در شهرستان 
، به کلیه ادارات و نهادهای دولتی ابلاغ شــد.وی افزود: در 
همین راســتا نیز به منظور رعایت حداکثــر صرفه جویی در 
مصرف گاز ، گشــت های پایش مصرف توسط کارشناسان 
شــرکت در ادارات و ارگان های دولتی در حال انجام است. 
عرب اظهار داشــت : به منظور بررسیس ویژه این مصارف ، 
طی هماهنگی های بــه عمل آمده ، فرماندار آق قلا نیز در 
برنامه پایش تعدادی از دستگاه های اداری حضور یافتند  که 
ضمــن ارزیابی دمای رفــاه ادارات ، تاکیدات و رهنمودهای 
لازم را در زمینه  ضرورت صرفه جویی بیشترین بخش های 

اداری در مصرف گاز را بیان داشته داشت.  

با تأیید مرکز تحقیقات راه، مسکن و شهرسازی میسر شد؛

امکان استفاده از مصالح سرباره ای فولاد مبارکه در پروژه های عمرانی درون و برون سازمانی

 امتیاز-  سیده زینب رمضانی: مدیرعامل پالایشگاه آبادان میزان به کارگیری نیروهای 
بومی در پالایشــگاه آبادان را 6۵ درصد اعلام کرد و از افزایش رضایت شــغلی کارکنان به 
همین میزان خبر داد.   حکیم قیم گفت: بیش از 6۵ درصد از نیروهای ارکان ثالت و قراردادی 
پالایشــگاه آبادان از میان افراد بومی استان هســتند و جذب ۳٠٠ کارشناس بومی آبادان و 
خرمشــهر پس از تحویل پروژه فاز دوم پالایشگاه در برنامه قرار دارد. او ادامه داد: همچنین 
با توجه به مرزی بودن شهرهای آبادان و خرمشهر و نقش آفرینی شهروندان در دوران دفاع 
مقدس تعداد زیادی از خانواده های ایثارگران در زمره کارکنان شرکت نفت آبادان هستند، از 
این رو پالایشگاه آبادان نخستین شرکت نفتی بود که فرم بند »و« مربوط به خانواده شهدا و 
ایثارگران را در سال گذشته تکمیل کرد. به گفته مدیر عامل پالایشگاه آبادان بیش از یکهزار 
و دویســت نفر١٢٠٠ نفر واجد شرایط در مجوعه نفت آبادان در قالب ارکان ثالث و قراردادی 
در حال تبدیل وضعیت هســتند که کار تبدیل وضعیت ۳۵٠ تن به سرانجام رسیده و بقیه در 
حال گذراندان مراحل اداری می باشــند. وی در ادامه بر اهمیت جلب رضایت شغلی کارکنان 
و توجــه به این مورد در مجموعه تاکید کرد و گفت: بــرای افزایش رضایت مندی و ارتقای 
توان و روحیه کارکنان اقداماتی انجام گرفته که طبق آخرین نظر ســنجی میزان رضایتمندی 
کارکنان از ۳٠ تا ۳۵ درصد به 6۵ درصد افزایش یافته اســت. قیم از فراهم ســازی امکان 
گذراندن اوقات فراغت کارکنان و خانواده ها در محیط اسکله، ارتقای کیفی مواد غذایی ارائه 
شده، ایجاد بستر برای ورزش و استفاده از امکانات ورزشی و همچنین توجه به فضای سبز را 

عمده اقدامات انجام شده برای دستیابی به این هدف یاد کرد

امتیاز- ســیده معصومه عباســی: معاون فرهنگی، اجتماعی و 
گردشگری ســازمان منطقه آزاد اروند، گفت: نخســتین یادواره شهدای 
منطقه آزاد اروند؛ گرامیداشــت 6 هزار شهید آبادان و خرمشهر، با حضور 
سردار مرتضی قربانی مشاورعالی فرمانده سپاه پاسداران جمهوری اسلامی 
ایران، برگزار شــد . حجت الاســلام والمســلمین عادل فریحی ضمن 
گرامیداشت یاد و خاطر شهیدان، اظهار داشت: در این رویداد که با حضور 
مسئولین ملی و منطقه ای برگزار شد از کتاب کمپ ١۳نیز به نویسندگی 
»پیمان خزائلی« که سرگذشت »امیر ســعیدی« از آزادگان خرمشهری 
به شــمار می رود نیزرونمایی بعمل آمد.فریحی خاطرنشــان کرد: اجرای 
تئاترمقاومت، سرود، تواشیح، ســخنرانی و…در کنار برنامه های جنبی 
نظیراجرای گروه های نمایشــی پرفورمنس، اجرای زنده نقاشی شهدای 
منطقه توســط هنرمندان برجسته کشوری، اجرای نمایشگاه خوشنویسی 
شهدا با حضور اساتید منطقه، برگزاری شب شعر عربی مقاومت با حضور 
شــاعران ایران و عراق و برگزاری محفل انس با قرآن کریم از امروز آغاز 
و تا پنجشنبه ١۵ دی ماه ادامه خواهد داشت.گفتنی است در راستای این 
رویداد فرهنگی؛ فردا سه شنبه ١۳ آذر ماه ساعت ۷ بعدازظهر برنامه شب 
شعر بین المللی مقاومت به مناســبت سالروز شهادت سردار سلیمانی در 
محل سالن همایش های ساختمان مرکزی ســازمان منطقه آزاد اروند، 
برگزار  شد مشاورعالی فرمانده سپاه پاسداران جمهوری اسلامی ایران در 
اولین یادواره شــهدای منطقه آزاد اروند، گفت: در برابر هشت سال جنگ 
سخت همه دنیا ایستادگی کردیم؛ در برابر تهاجم اقتصادی نیز پیروز میدان 
خواهیم بود.سردار مرتضی قربانی با بیان اینکه در هشت سال دفاع مقدس 

خانه به خانه و کوچه به کوچه با دشمنان جنگیدیم، اظهار داشت: با توجه 
اینکه در آن ایام همه دنیا علیه ایران بود؛ اما یک نفر از هیچ استانی حتی 
در اســتان های مرزی درمقابل دشمن تسلیم نشد بلکه همه جانانه دفاع 
کرند. مشاورعالی فرمانده کل سپاه، در ادامه با تاکید بر اینکه باید مراقب 
تهاجم اقتصادی دشمنان باشیم، گفت: دشمن به دنبال بحران آفرینی از 
این تهاجم اســت اما باید بداند ما در برابر هشت سال جنگ سخت همه 
دنیا ایستادگی کردیم و در برابر این تهاجم نیز پیروز میدان خواهیم بود.وی 
در خصوص سردار شهید سلیمانی اظهار داشت: سردار سلیمانی به دانش 
رزم کاملا مســلط بود، برای کسب این دانش و مهارت دقیق و حساس، 
به طور کاربردی، در میدان نبرد، حضور داشــت و بــا زوایای مختلف و 

پیچیدگی های آن آشنا شد.

امتیاز- بهادری - برای افراد باتجربه در حوزه ساخت  و ساز، میلگرد 
ذوب آهن اصفهان نیازی به معرفی ندارد. چراکه کیفیت بالا و ثابت شده 
آن باعث شــده که در زمان خرید میلگرد بــرای هر پروژه ای، میلگرد 
این شــرکت فولادی جزء اولین گزینه های این افراد باشــد. در میان 
میلگردهای تولید داخل، میلگرد ذوب آهن اصفهان در بازار کشورهای 

همسایه و حتی کشورهای اروپایی، مشتری های زیادی دارد.
محمــد صدری مدیر کیفیت فراگیر ذوب آهن اصفهان با بیان مطلب 
فوق به خبرنگار هفته نامه آتشکار گفت: در ذوب آهن اصفهان محصول 
آجــدار بــه دو روش گرم و ترمکس تولید می شــود و هر روش مورد 

استفاده قرار گرفته مزایایی دارد.
 وی افزود: در روش تولید به صورت گرم محصول از آخرین قفسه نورد 
که جدا می شــود وارد بســتر خنک کننده می شود و به صورت آرام از 
دمای ۹٠٠ درجه به دمای محیط می رسد به عبارتی به صورت آهسته 

خنک کاری می شود.
 صدری گفت: این روش مزایایی دارد که به صورت یکنواخت ســطح 

مقطع از استحکام لازم برخوردار می شود و شرایط پایداری دارد.
مدیر کیفیت فراگیر شرکت با بیان این که محصول در حین نورد، زیاد 
تحت تاثیر شرایط نورد نیســت، افزود: اما در فرایند ترمکس یا خنک 
کاری محصول بعد از آخرین قفسه سریع وارد لوله های آب می شود که 
با سرعت، دبی و فشــار بالای آب درگیر می شود و دمای محصول از 
۹٠٠ درجه به ۳٠٠ درجه در سطح محصول کاهش پیدا می کند ولی مغز 
محصول چون زمان کمی با آب درگیر هســت هنوز دمای ۸٠٠ درجه 

دارد و وقتی به بســتر خنک کننده وارد می شود دمای ۸٠٠ درجه باعث 
گرم شدن و یکنواخت شدن ناحیه متاثر از آب شده و خواص مکانیکی 
آن بهبود می یابد یعنی لایه ترمکسی ایجاد می شود که در سطح مقطع 

محصول استحکام بالایی دارد.
 صدری گفت: مغز محصول نرم هســت و انعطاف پذیری بالایی دارد 
که باعث می شود در حین تولید با میزان آب، فشار، دبی و سرعت خط 
تولید بتوانیم لایه ای را که لازم هســت روی ســطح مقطع محصول 

ایجاد کنیم.
وی تأکید کرد: ذوب آهن اصفهان با بهبود شــرایط لازم و اتوماسیون 
کردن فرایند روش ترمکس توانســته است این فرایند را تحت کنترل 

داشته و محصول کاملا استاندارد و با کیفیتی را تولید کند.

علی طالبی مدیرعامل و اعضاء هیئت مدیره شــرکت گاز اســتان گلســتان به منظور بررســی 
مشکلات پرسنلی و اداری کارکنان  ستاد و ادارات گازرسانی که  از طریق سیستم ویدئو کنفرانس 
این نشســت را همراهی می کردند جلسه هم اندیشی و گفتمان را در محل اداره مرکزی شرکت 
برگزار کردند.  در این نشســت طالبی  با ابراز خرســندی از برگزاری این نشست، از تلاش ها و 
زحمات مجموعه خدوم شــرکت در زمینه گازرســانی و خدمت رســانی در سطح استان بویژه در 
ایام ســرد سال  تقدیر کرد.وی گفت:انشــاء ا.. با همت و حرکت های  جهادی که توسط مدیران 
و کارشناســان وهمکاران واحدهای صف و ســتاد انجام می شود به یک نوع نقطه اتکای بخشی 
درســطح کشور با توجه به شرایط خاص استان گلســتان که در انتهای خطوط گاز واقع می شود 
برســیم و با ســربلند ی ، آبروی  نظام و حاکمیت را برای تامین انرژی پایدار که در این منطقه 
مســئولیت داریم به نحو شایســته ای انجام داده و شرمنده مردم نشویم .طالبی در ادامه بر ایجاد 
عدالت ، امنیت و انتقاد پذیری مدیران و همچنین  هوشــیاری همکاران و مســئولین درخصوص 
توطئه های اخیر دشــمن  که تلاش دارند برســر میز برجام ، اعتقادات مردم و محور مقاومت از 
کشور عزیزمان امتیاز بگیرند تاکید کرد.وی افزود: رویکرد  شرکت باید به این سمت باشد تا برای 
همدیگرحرمت قائل شــویم و آرامشــی ایجاد کنیم تا تمامی همکاران در کمالِ اعتماد،صمیمیت 
و صداقت،درخواســتها و  مشــکلات مشــروع  خود را مطرح کنند ، ضمن اینکه در مورد مردم و 
مراجعین نیز به همین نحو باشــد  تا رضایت مردم کسب شده و دعای پرخیرشان همیشه همراه 
ما باشد.   طالبی   با بیان اینکه شایسته است برای کارهایی که انجام می شود ارزش قائل شویم 
اظهارداشــت: وظایف ما خدمت رسانی اســت و اگراین وظایف با نیت پاک انجام شود حقاً نوعی 

عبادت است و اجر دنیوی و اخروی دارد.

امتیاز- اکبر جهانی- بنابراین گزارش ، عبدالله بحرالعلومی، مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی و دبیر 
شورای فرهنگ عمومی استان اردبیل با صدور پیامی، درخشش هنرمندان تئاتر استان در بیست و هفتمین 
دوره جشنواره تئاتر منطقه ای کشور در کرمانشاه و انتخاب نمایش »بیگانه در خانه« از شهرستان پارس 
آباد را برای حضور در چهل و یکمین دوره جشــنواره بین المللی تئاتر فجر، به هنرمندان اســتان و گروه 
اجرایی این نمایش تبریک گفت.در این پیام آمده است: »احیای دوباره جشنواره های تئاتر منطقه ای فجر 
و برگزاری بیست و هفتمین دوره جشنواره تئاتر منطقه یک کشور در کهن دیار کرمانشاه، حرکتی ارزشمند 
و قابل تحسین است که با هدف توجه به شهرستان ها و رونق تئاتر استان های کشور جانی دوباره گرفته 
است. برگزاری این رویداد مهم و حضور سه گروه نمایشی از شهرهای پارس آباد، خلخال و مشگین شهر 
به عنوان منتخبین و برگزیدگان سی امین جشنواره تئاتر استانی اردبیل در این رویداد مهم تئاتری کشور 
و انتخاب نمایش»بیگانه در خانه« از این جشنواره به عنوان یکی از چهار نمایش برگزیده جشنواره تئاتر 
منطقه یک کشــور برای حضور در چهل و یکمین دوره جشنواره بین المللی تئاتر فجر و کسب جوایز و 
رتبه های ارزنده کارگردانی سوم، بازیگری دوم زن، بازیگری شایسته تقدیر مرد، نویسندگی دوم و طراحی 
پوستر این رویداد مهم تئاتری در کرمانشاه موجب فخر و مباهات و غرور و سربلندی برای جامعه  هنری 
اســتان، خادمان فرهنگ و هنر و هنرمندان استان دارالارشاد اردبیل است. صمیمانه این موفقیت  ارزنده 
تئاتری را که در ســایه تلاش و همراهی های صادقانه هنرمندان تلاشگر استان بویژه هنرمندان متعهد 
و تلاشــگر شهرستان زرین دشت پارس آباد میسر شده است، به جامعه فرهنگی و هنری استان، بویژه 
هنرمندان، اصحاب فرهنگ و هنر، گروه های نمایشی شرکت کننده از استان در این جشنواره، هنرمندان 

گروه آران هنر پارس آباد و عوامل اجرایی نمایش »بیگانه در خانه«، تبریک و شادباش می گویم. 

۶۵ درصد جذب نیروی بومی، 
افزایش رضایت شغلی

 برگزاری اولین یادواره شهدای 
منطقه آزاد اروند

میلگرد ذوب آهن اصفهان در بازارهای 
جهانی مشتری  زیادی دارد

نشست هم اندیشی 
و گفتمان با کارکنان

 پیام تبریک مدیرکل ارشاد 
در پی درخشش هنرمندان تئاتر اردبیل

در بیست و هفتمین دوره جشنواره تئاتر منطقه ای کشور؛با حضور مدیرعامل و اعضای هیئت مدیره گاز گلستان صورت گرفت؛مدیرعامل پالایشگاه آبادان اعلام کرد:


